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Protokół Nr 179/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 6 grudnia 2022 r. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Starosta Nowotomyski – Andrzej 

Wilkoński, Wicestarosta Nowotomyski – Marcin Brambor, członkowie Zarządu Powiatu, 

Przewodnicząca Rady Powiatu Nowotomyskiego – Renata Gruszka, Sekretarz Powiatu – Ewa 

Bąbelek, Skarbnik Powiatu – Barbara Golon, Dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Nowym Tomyślu (PCUW) – Marek Nyćkowiak oraz Kierownik Wydziału 

Inwestycji – Adrianna Brzostowska, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

 

O godzinie 13.30 posiedzenie otworzył Starosta, który powitał wszystkich obecnych i 

zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania z zakresu pomocy społecznej pn. "Prowadzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Nowym Tomyślu dla osób z zaburzeniami psychicznymi". 

Starosta poinformował, że w wyniku otwartego konkursu ofert na realizację zadania z 

zakresu pomocy społecznej oferentem, któremu powierzono realizację zadania zostało 

Stowarzyszenie „Rodzinka” z siedzibą w Nowym Tomyślu.  

Starosta zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 573/PCPR/2022 w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania z zakresu pomocy społecznej pn. 

"Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Tomyślu dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi". 

 

Ad.2. Podjęcie decyzji w sprawie ustalenia opłaty z tytułu użytkowania wieczystego gruntu 

- dz. nr 1326/1 w Nowym Tomyślu przy ul. Kolejowej 2 na rzecz Aesculap Chifa Sp. z o.o. 

Starosta poinformował, że na podstawie ustawy o gospodarce nieruchomościami 

stawka procentowa z tytułu użytkowania wieczystego wynosi od 15% do 25% ceny 

nieruchomości gruntowej. Cenę nieruchomości ustalono na podstawie jej wartości, a wartość 

określił rzeczoznawca majątkowy w operacie szacunkowym i wynosi ona 570.889,00 zł.  

W wyniku dyskusji Zarząd jednogłośnie ustalił stawkę procentową pierwszej opłaty 

z tytułu użytkowania wieczystego gruntu - dz. nr 1326/1 w Nowym Tomyślu przy ul. 

Kolejowej 2 na rzecz Aesculap Chifa Sp. z o.o. w wysokości 25 % ceny nieruchomości 

gruntowej. 
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Ad.3. Zawiadomienie Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu o 

możliwości wynajmu hali sportowej w dniu 14 stycznia 2023 r. 

Starosta poinformował, że zgodnie z zawiadomieniem Dyrektora, wniosek złożony 

został przez osobę fizyczną.   

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia?  Zarząd 

Powiatu nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.   

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy.  

 

Ad.4. Przyjęcie materiałów na Sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego: 

a) projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

 Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu, 

 Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 

 Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

 Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 

 Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 

 Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 

 Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności, 

 Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, 

 Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik  przedstawiła poszczególne wnioski o zmiany w budżecie.  

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 

 

b) projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033 są pochodną zmian w budżecie. 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 
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c) projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/324/2022 Rady Powiatu 

Nowotomyskiego z dnia 21 lutego 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych zamieszkujących na 

terenie Powiatu Nowotomyskiego, na które zostaną przeznaczone środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 

 

d) projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2023 rok 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 

 

e) projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2023 rok 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 

 

f) projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady na 2023 rok 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 

 

g) projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w roku 2023 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 

 

h) projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi 

i ich przechowywanie oraz wysokości kosztów z tym związanych 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLIII sesję Rady Powiatu. 
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Ad.5. Zapoznanie się z opiniami gmin oraz Wielkopolskiej Okręgowej Rady Aptekarskiej w 

sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

nowotomyskiego w 2023 roku. 

Sekretarz Powiatu poinformowała, że rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

został przesłany do zaopiniowania przez wójtów, burmistrzów oraz Wielkopolską Okręgową 

Izbę Aptekarską. Przedłożony projekt uchwały otrzymał pozytywne opinie: Burmistrza 

Opalenicy, Wójta Gminy Miedzichowo, Burmistrza Zbąszynia, Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek i Wójta Gminy Kuślin. Negatywną opinię wydał Burmistrz Nowego Tomyśla oraz 

Wielkopolska Okręgowa Izba Aptekarska w Poznaniu. W planie dyżurów uwzględniono uwagi 

wniesione w negatywnej opinii Burmistrza Nowego Tomyśla i dostosowano plan dyżurów 

aptek ogólnodostępnych w celu zapewnienia całodobowego dostępu do usług 

farmaceutycznych. Odnosząc się do argumentów w negatywnej opinii Prezydium 

Wielkopolskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej, tj.: nieuwzględnienia rzeczywistych potrzeb 

ludności, brak analizy możliwości organizacyjnych i personalnych aptek ogólnodostępnych, 

brak dialogu z podmiotami prowadzącymi apteki ogólnodostępne uwzględniające możliwości 

organizacyjno - finansowe podmiotów prowadzących apteki, pani Sekretarz przytoczyła zapisy 

z orzecznictwa, które zostały ujęte w uzasadnieniu do przedmiotowego projektu uchwały. 

Starosta poinformował, że członkowie Zarządu otrzymali powyższe opinie celem 

zapoznania się i zapytał, czy są jakieś uwagi? Nikt się nie zgłosił.  

Zarząd zapoznał się z ww. opiniami.   

 

Ad.6. Sprawy bieżące: 

Starosta poinformował, że wpłynął wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym 

Tomyślu w sprawie umorzenia należności z tytułu opłat za pobyt w internacie. Dotyczy to 

pobytu pięciu byłych wychowanków internatu Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja 

Kopernika na łączną kwotę 943,86 zł za lata 2017, 2018 i 2019. Starosta dodał, że na podstawie 

§ 6 uchwały nr XXIII/228/2020 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 9 grudnia 2020 r. w 

sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności o 

charakterze cywilnoprawnym oraz określenia warunków dopuszczalności pomocy publicznej, 

wniosek o udzielenie ulgi kieruje się do Zarządu Powiatu lub kierownika właściwej jednostki 

organizacyjnej.  

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku? 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

 

Następnie Starosta poprosił Kierownika Wydziału Inwestycji o przedstawienie tematu 

dotyczącego projektu utworzenia Branżowego Centrum Umiejętności (BCU). 

Kierownik Wydziału Inwestycji – Adrianna Brzostowska przedstawiła informację 

dotyczącą wstępnej wyceny i szacunkowej wartości robót związanych z utworzeniem BCU. 

Pani Kierownik stwierdziła, że na chwilę obecną nie widzi możliwości przeprowadzenia 

inwestycji polegającej na utworzeniu BCU z uwagi na realizowane projekty. Pani Kierownik 

dodała, że obecnie trwają prace remontowe w Zespole Szkół nr 1 w Zbąszyniu polegające na 

wymianie okien. W następnej kolejności zostanie wykonana elewacja szkoły. 
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Dyrektor PCUW – Marek Nyćkowiak stwierdził, że na chwilę obecną nie ma mowy o 

BCU w przepisach oświatowych. Źródłem finansowania ma być KPO, ale minęło kilka tygodni i 

nic się o tym nie mówi. Sporządzone kosztorysy są zbyt ogólnikowe, a projekt utworzenia BCU 

wykracza poza zadania oświatowe. To co jest proponowane w przypadku utworzenia BCU jest 

czymś dodatkowym i powinni tym zainteresować się pracodawcy. Dyrektor dodał, że prestiż 

posiadania jedynej takiej placówki w kraju nie jest wystarczający. Dyrektor nie jest do końca 

przekonany co do utworzenia BCU. 

Starosta postawił wniosek, aby zwolnić Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu z 

podejmowania dalszych działań związanych z projektem utworzenia BCU. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu są za takim rozwiązaniem? 

Zarząd jednogłośnie zwolnił Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu z 

podejmowania dalszych działań związanych z projektem utworzenia BCU w Zespole Szkół nr 

1 w Zbąszyniu.  

Starosta zapytał, czy pani Kierownik lub pan Dyrektor chcieliby coś jeszcze dodać? 

Kierownik Wydziału Inwestycji – Adrianna Brzostowska przedstawiła informację 

dotyczącą aktualnie prowadzonych przez Powiat inwestycji. 

Dyrektor PCUW – Marek Nyćkowiak przedstawił informację na temat projektu w 

Zespole Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, tj. wyposażenia warsztatów szkolnych. Następnie pan 

Dyrektor poinformował o dodatkowej subwencji na zadania oświatowe oraz planowanej 

zmianie przepisów o wynagrodzeniu minimalnym i możliwych problemach z tym związanych.  

 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Starosta o godzinie 15.00 zakończył posiedzenie 

Zarządu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 


